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Protokół Nr XIX/13 

z sesji Rady Powiatu w Kielcach, która odbyła się w dniu 22 kwietnia 2013r.  

w sali konferencyjnej Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w godz. od 11.00 do 12.30 

Do pkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 

Otworzył obrady, przywitał radnych oraz wszystkich uczestników sesji. 

W obradach udział wzięli: 

- Starosta Kielecki – Zdzisław Wrzałka, 

- Wicestarosta Kielecki – Zenon Janus, 

- Członek Zarządu Powiatu – Jacek Barański, 

- Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada, 

- Członek Zarządu Powiatu – Michał Godowski, 

- Sekretarz Powiatu – Barbara Piwnik, 

- Skarbnik Powiatu – Maria Klusek, 

- przedstawiciele komórek i jednostek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego, 

oraz zaproszeni goście: 

- Wiesław  Wyszkowski, Powiatowy Lekarz  Weterynarii w Kielcach, 

- przewodniczący rad gmin z terenu Powiatu Kieleckiego, 

- wójtowie i burmistrzowie z terenu Powiatu Kieleckiego. 

 

Kworum w dniu 22 kwietnia 2013 r. wyniosło 27 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: A. Michalski i St. Rękas. 

Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
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Do pkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk - wraz z zaproszeniami na 

sesji radni otrzymali proponowany porządek obrad. W czasie  zakreślonym 

przez ustawę samorządową i Statutem Powiatu  nie zgłoszono żadnych 

propozycji zmian w proponowanym porządku obrad.                                             

Zapytał czy w chwili obecnej ktoś z zebranych ma jakieś uwagi, poprawki. 

Nikt nie zgłosił się. 

 

W związku z powyższym przedstawił porządek obrad i poddał go pod 

głosowanie: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 18 marca 

2013 r.  

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między  sesjami. 

6. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie  powiatu kieleckiego. 

7. Sprawozdania z wykonania planów  finansowych powiatowych zakładów 

opieki zdrowotnej za 2012 r. 

8. Sprawozdanie Dyrektora PCPR w Kielcach  z działalności Centrum w roku 

2012 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy 

zastępczej. Ocena zasobów pomocy społecznej na podstawie analizy sytuacji 

społecznej i demograficznej mieszkańców powiatu kieleckiego. 
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9. Sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego                   

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2012 r.’’. 

10. Informacja o inwestycjach i  remontach przeprowadzonych w 2012 roku na 

nieruchomościach będących w zasobie Powiatu Kieleckiego. 

11. Informacja dotycząca realizacji w 2012 roku zadań zawartych w „Programie 

Promocji Przedsiębiorczości Powiatu Kieleckiego na lata 2012-2014”. 

12. Podjęcie uchwał  w sprawie : 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego, 

2) zmian w budżecie powiatu na 2013 r. , 

3) uchylenia uchwały Rady Powiatu w Kielcach w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla gminy Kielce, 

4) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego,  ( PGE) 

5) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego,  ( MPEC) 

6) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania w 2013 

roku projektu systemowego pn. „Równi lecz różni”, realizowanego przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kielcach, 

7) zmian w Załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVII/3/13 Rady Powiatu                       

w Kielcach z dnia 28 stycznia 2013 roku w sprawie trybu udzielenia                       

i rozliczania dotacji  z budżetu Powiatu Kieleckiego dla niepublicznych szkół 

i placówek oświatowo-wychowawczych wpisanych do ewidencji 

prowadzonej przez Powiat Kielecki oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania, 

8) rozpatrzenia skargi na  działalność dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, 
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9) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej                       

w Jaworzu gm. Zagnańsk. 

13.  Zapytania i interpelacje radnych. 

14. Sprawy różne i wolne wnioski.  

15.  Zamknięcie obrad.                                         

 

Głosowanie:  

za – 25 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. 

 

Do pkt 3 

Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 18 marca 

2013 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XVIII/13 z sesji Rady Powiatu 

z dnia 18 marca 2013 roku. 

 

Głosowanie: 

za – 26 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania protokół Nr XVIII/13 z sesji Rady Powiatu z dnia 

18 marca 2013 roku został przyjęty. 
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Do pkt 4 

Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk – przypomniał radnym                  

o nieuchronnym terminie składania oświadczeń majątkowych. Biuro Rady prosi 

o zwrot wypełnionych druków deklarujących sposób przekazywania materiałów 

na sesje  tj. w formie elektronicznej lub papierowej. Następnie poinformował 

radnych o kolejnej sesji,  która odbędzie się  w dniu 24 czerwca br.                           

o godz. 11.00 w Regionalnym Centrum Naukowo-Technologicznym                           

w Podzamczu Ch. Chętnych radnych do skorzystania  tego dnia   z transportu 

spod Starostwa do Podzamcza prosił o zgłaszanie się do Biura Rady.  

Przypomniał, że zgodnie z dostarczonymi do radnych zaproszeniami   w dniu 25 

kwietnia br. o godz.12.00 odbędzie się I Młodzieżowa Rada Powiatu, na którą 

zaprosił serdecznie.  Zaznaczył, że to wydarzenie bez precedensu, żaden innych 

powiat w województwie nie zafundował sobie MRP, więc powiat kielecki jest 

pierwszy.  Ogłosił, że na spotkaniu przewodniczący komisji padła propozycja 

zorganizowania uroczystych obchodów 15-lecia Powiatu Kieleckiego.                         

23 listopada 1998 r. na Zamku Królewskim w Warszawie ówczesnych Starosta 

Powiatu  Wiesław Gałka odebrał akt utworzenia Powiatu Kieleckiego  i jest 

propozycja by w tym dniu zorganizować spotkanie w szerszym gronie radnych        

z poprzednich kadencji. Nad formułą spotkania jeszcze się zastanowimy.  

Poprosił o ewentualnie propozycje.  Natomiast dużym wydarzeniem będzie 

dzień 1 stycznia 2014 r.,  a więc dzień w którym Powiat Kielecki  

zafunkcjonował na mapie administracyjnej Polski.  

Do pkt 5 

Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między sesjami. 

Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między sesjami, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Do pkt 6 

Informacja Powiatowego Lekarza  Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie  powiatu kieleckiego. 

Rada przyjęła informacje Powiatowego Lekarza  Weterynarii o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie  powiatu kieleckiego, 

która stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 

 

Do pkt 7 

Sprawozdania z wykonania planów  finansowych powiatowych zakładów opieki 

zdrowotnej za 2012 r. 

Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania planów  finansowych powiatowych 

zakładów opieki zdrowotnej za 2012 r., które stanowi załącznik  nr 4 do 

protokołu. 

 

Do pkt 8 

Sprawozdanie Dyrektora PCPR w Kielcach  z działalności Centrum w roku 

2012 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy 

zastępczej. Ocena zasobów pomocy społecznej na podstawie analizy sytuacji 

społecznej i demograficznej mieszkańców powiatu kieleckiego. 

 

Rada przyjęła sprawozdanie Dyrektora PCPR w Kielcach  z działalności 

Centrum w roku 2012 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej i 

pieczy zastępczej. Ocena zasobów pomocy społecznej na podstawie analizy 

sytuacji społecznej i demograficznej mieszkańców powiatu kieleckiego, które 

stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 
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Do pkt 9 

Sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego                   

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2012 r.’’. 

Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu 

Kieleckiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2012 r.’’, które stanowi 

załącznik  nr 6  do protokołu. 

 

Do pkt 10 

Informacja o inwestycjach i  remontach przeprowadzonych w 2012 roku na 

nieruchomościach będących w zasobie Powiatu Kieleckiego. 

Rada przyjęła informacje o inwestycjach i  remontach przeprowadzonych w 

2012 roku na nieruchomościach będących w zasobie Powiatu Kieleckiego, która 

stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 

 

 

Do pkt 12 

Informacja dotycząca realizacji w 2012 roku zadań zawartych w „Programie 

Promocji Przedsiębiorczości Powiatu Kieleckiego na lata 2012-2014”. 

 

Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk – z rozmów z przedsiębiorcami 

wynika, że przedsiębiorcy oczekiwaliby spotkania z właściwą Komisją Powiatu,  

aby po tym okresie jaki upłynął od uchwalenia tego programu przeanalizować 

co się w tej materii wydarzyło. Stąd apel do przewodniczącego komisji                     

o zastanowienie się w jakim terminie, miejscu i formie można by zorganizować 

takie spotkanie z przedstawicielami firm funkcjonujących na terenie powiatu. 
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Bezrobocie to jedna z tych dziedzin powiatowego życia, która jest szczególnie 

niepokojąca. 

 

 

Rada przyjęła informacje dotyczącą realizacji w 2012 roku zadań zawartych                

w „Programie Promocji Przedsiębiorczości Powiatu Kieleckiego na lata 2012-

2014”., która stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 

 

Do pkt 8 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego, 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kieleckiego i poddał go pod głosowanie. 

Głosowanie:                                                                                                                    

za – 25                                                                                                                     

przeciw – 0                                                                                                         

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 32/13 w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego, która stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

 

2) zmian w budżecie powiatu na 2013 r. , 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2013 r.  i poddał 

go pod głosowanie. 
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Głosowanie:                                                                                                                   

za – 28                                                                                                                                        

przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 33/13 w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2013 r.  , która stanowi 

załącznik nr 10  do protokołu. 

 

3) uchylenia uchwały Rady Powiatu w Kielcach w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla gminy Kielce 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Powiatu w Kielcach w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

gminy Kielce i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowanie:                                                                                                                   

za – 23                                                                                                                                        

przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 34/13 w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Powiatu w Kielcach w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

gminy Kielce, która stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 
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4) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego  ( PGE) 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego  i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowanie:                                                                                                                   

za – 23                                                                                                                                        

przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 35/13 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kieleckiego  , która stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 
 

5) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego  ( MPEC) 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego  i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowanie:                                                                                                                   

za – 23                                                                                                                                        
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przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 36/13 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kieleckiego  , która stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 

 

 

6) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania w 2013 

roku projektu systemowego pn. „Równi lecz różni”, realizowanego przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kielcach 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania w 2013 

roku projektu systemowego pn. „Równi lecz różni”, realizowanego przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kielcach i poddał go pod głosowanie. 

Głosowanie:                                                                                                                   

za – 23                                                                                                                                        

przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 37/13 w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do wdrażania w 2013 roku projektu 

systemowego pn. „Równi lecz różni”, realizowanego przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Kielcach, która stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 
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7) zmian w Załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVII/3/13 Rady Powiatu                       

w Kielcach z dnia 28 stycznia 2013 roku w sprawie trybu udzielenia                       

i rozliczania dotacji  z budżetu Powiatu Kieleckiego dla niepublicznych szkół 

i placówek oświatowo-wychowawczych wpisanych do ewidencji 

prowadzonej przez Powiat Kielecki oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian w 

Załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVII/3/13 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 

stycznia 2013 roku w sprawie trybu udzielenia   i rozliczania dotacji  z budżetu 

Powiatu Kieleckiego dla niepublicznych szkół i placówek oświatowo-

wychowawczych wpisanych do ewidencji prowadzonej przez Powiat Kielecki 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania i poddał go pod 

głosowanie. 

Głosowanie:                                                                                                                   

za – 23                                                                                                                                        

przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 38/13 w sprawie zmian w 

Załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVII/3/13 Rady Powiatu  w Kielcach z dnia 28 

stycznia 2013 roku w sprawie trybu udzielenia  i rozliczania dotacji  z budżetu 

Powiatu Kieleckiego dla niepublicznych szkół i placówek oświatowo-

wychowawczych wpisanych do ewidencji prowadzonej przez Powiat Kielecki 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

 która stanowi załącznik nr 15  do protokołu. 
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8) rozpatrzenia skargi na  działalność dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mieczysław Kędzierski- zgodnie                    

z pismem jakie wpłynęło do Przewodniczącego Rady, Komisja Rewizyjna 

rozpatrzyła dwie  skargi. Jedna dotyczyła pana dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg Zbigniewa Wróbla a druga pani dyrektor Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Jaworzu gm. Zagnańska Grażyny Grudzieckiej.                                                                      

W pierwszym przypadku Komisja przeprowadziła wnikliwe postępowanie. 

Dyskusja przebiegał w obecności osoby skarżącej z udziałem  panów: dyrektora 

Z. Wróbla i jego zastępcy M. Kwietna. Skarga dotyczyła niewłaściwego 

ustosunkowania się dyrektora Z. Wróbla   w wypowiedzi, która była obraźliwa. 

W wyniku postępowań Komisja stwierdziła, że nie ma podstaw aby uznać 

skargę za zasadną ponieważ obszerne wyjaśnienia ustne i pisemne  dyrektora                          

Z. Wróbla oraz jego zastępcy M. Kwietnia i członka Zarządu Powiatu                         

M. Godowskiego nie potwierdziły zarzutów jakie były  w skardze. Jednak                   

w trakcie rozpatrzenia tej skargi Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem do 

Zarządu Powiatu aby rozważyć powołanie komisji odnośnie wywłaszczenia 

gruntów. W związku z tym zawnioskowano by wspólnie  z Urzędem Miasta                 

i Gminy Chmielnik taka komisja odbyła się na miejscu i dogłębnie wyjaśniła                             

i przekazała osobie zainteresowanej wszystkie nieścisłości jakie pojawiają się                 

w przedstawionych  komisji pismach.  

Odnośnie drugiej skargi na dyrektor Placówki Opiekuńczo -Wychowawczej                                       

w Jaworzu. Jest to już druga skarga tej samej osoby na  dyrektor tej placówki. 

Przy rozpatrzeniu pierwszej skargi wspólnie z dyrektor PCPR  Komisja 

Rewizyjna wnioskowała aby powołać pedagogów i psychiatrów by 

przeprowadzić badania czy zarzuty  w poruszone w skardze się potwierdzają. 

Również zwrócić uwagę wychowawcom oraz nauczycielom w Szkole 

Podstawowej w Zagnańsku  by dodatkowo przeprowadzić rozmowę z dziećmi 
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czy te zarzuty w skardze się potwierdzają.  Komisja otrzymała wszystkie 

dokumenty od psychologów na piśmie. Nigdzie nie stwierdzono znęcania się na 

dziećmi czy złym traktowaniem. W związku z tym stwierdziliśmy, że skarga jest 

bez zasadna.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na  działalność dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg                       

i poddał go pod głosowanie. 

Głosowanie:                                                                                                                   

za – 23                                                                                                                                        

przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 39/13 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na  działalność dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg która stanowi 

załącznik nr 16  do protokołu. 

 

 

 

9) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej                       

w Jaworzu gm. Zagnańsk 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej                       

w Jaworzu gm. Zagnańsk i poddał go pod głosowanie. 

Głosowanie:                                                                                                                   

za – 23                                                                                                                                        
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przeciw – 0                                                                                                                        

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XIX/ 40/13 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Jaworzu                        

gm. Zagnańsk, która stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

 

Do pkt 9 

Zapytania i interpelacje radnych. 

Radny Tomasz Lato – w złożonej interpelacji ponownie wrócił do zniszczonej 

drogi w Domaszowicach przy budowie wiaduktu i „krajówki” w stronę Lublina.             

Przypomniał, że interpelacje dotyczącą zniszczenia również dróg gminnych ale         

i dróg powiatowych zgłaszał kilka m-cy temu. Odnośni wrażenie ze z każdym 

miesiącem ucieka pozytywne załatwienie tej sprawy dla powiatu. Wyjaśnił, że 

jest przygotowana dokumentacja pokazująca jak ta droga wyglądała przed 

rozpoczęciem budowy. Wcześniej ustalono tonaż jaki ma przejeżdżać tą drogą 

powiatową  do budowy wiaduktu oraz krajowej drogi i było to o wiele większy 

niż dopuszczały znaki. Firma podjęła się, że jeżeli nastąpią w związku z tym 

zniszczenia to po zakończeniu budowy doprowadzi drogę do należytego stanu. 

A zniszczenia są bardzo duże, są to: pozapadane studzienki, połamane brzegi 

drogi, zapadnięte jezdnie w wyniki przeciążenia tonażu. Poprosił Zarząd 

Powiatu i  dyrektora PZD  by próbować wyegzekwować to nawet drogą sadową 

jeżeli by przyszła taka konieczność i doprowadzić tą drogę do porządku.                               

Poinformował, że uczniowie szkół z terenu Masłów jutro wychodzą na akcje 

sprzątania z okazji Dni Ziemi. Wszystkie drogi powiatowe zostaną posprzątane. 

Ekipy gminne większe śmieci typu opony, części aut już usunęły. Poprosił                       

o doprowadzenie ze strony powiatu do możliwości posiania trawy na parkingu. 
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Druga interpelacja dotyczy spraw finansowych w oświacie. Zawnioskował o to 

by zapewnić w budżetach wszystkich placówek oświatowych środki finansowe 

w paragrafach pozapłacowych  tak aby płynnie mogły realizować bieżące 

rachunki. 

Radny Dariusz Skiba – zgłosił dwie interpelacje. W Gminie Górno                                  

msc. Leszczyny przy drodze głównej, na styku drogi powiatowej (przy kościele) 

prowadzona jest inwestycja pod nazwą Przebudowa drogi Wojewódzkiej. Przy 

czterech posesja drogi powiatowej brakuje rowów. Prośba o wykonanie 100 m 

rowu, co uchroni drogę przed destrukcją – częstym zalewaniem wodą i  obniży 

zagrożenie dla ludzi. Przywitał Burmistrza Miasta i Gminy Bodzentyn                             

i nawiązał do sytuacji, która miał miejsce 19 i 29 listopada 2012 r. kiedy to 

odbyły się spotkania dotyczące wykonania chodników-poboczy w Św. 

Katarzynie i Wilkowie. Prośba do Zarządu Powiatu o szczegółowe wyjaśnienia 

związane z projektem. Zapytał czy zdążymy ogłosić przetarg na projekt tej 

inwestycji. Były pewne ustalenia i zakresy działań   aby w tym roku wykonać 

projekt i złożyć go do Narodowego Programu Dróg Lokalnych. Jaki jest dalszy 

etap prac? Podkreślił, że na spotkaniu byli:  Starosta Z. Wrzałka, członek 

Zarządu Powiatu  M. Godowski ,  dyrektor PZD Z. Wróbel, jego zastepca M. 

Kwiecień i mieszkańcy Św. Katarzyny  i Wilkowa.      

Radny Władysław Karol Jacewicz – pytanie do dyrektora PZD. Droga                  

z Zagnańska do Kielce fatalny stan po gruntowym remoncie. Zapytał czy można 

jeszcze wystąpić do wykonawcy z roszczeniami gdyż stan tej drogi fatalny po 

tak krótkim okresie eksploatacji. Jeżeli są możliwości to wystąpić na drogę 

sadową ponieważ jeżeli będzie się pobłażać to takie inwestycji będą powtarzały 

się w następnych latach. Stwierdził, że jest coraz mniej środków  w budżecie                

i należy te finanse szanować. Nie składa na piśmie interpelacji  ponieważ 

najpierw chce mieć odpowiedz czy można coś w tym temacie zrobić. Kolejna 

interpelacja już na piśmie dotyczy ulicy Podmiejskiej na terenie gm. Miedziana 
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Góra, na  której szczególnie prawy pas po zimie  jest w bardzo złym stanie. Jest 

tam teraz dodatkowo puszczony ruch z osiedla Maciejówka, która została 

wyłączona z ruchu drogi nr  74. Wzmożony ruch utrzyma się  jeszcze 

prawdopodobnie przez ok. dwa m-cy. Poprosił o wykonanie na tym odcinku 

drogi remontów cząstkowych.  

 

Dyrektor  PZD Zbigniew Wróbel – Jesli chodzi o droge Kielce – Zagnańsk to 

problem od półtora roku znany. Po rozmowach wykonawca w ramach gwarancji 

wykonał tylko roboty poprawkowe. Zażądano wykonania nowego dywanika 

czyli warstwy ścieralnej na co wykonawca się nie zgodził. Zlecono Politechnice 

Świętokrzyskiej  opinię  czy warstwa ścieralna została prawidłowo wykonana 

czy są jakieś zastrzeżenia. Z opinii tej wynika, że o ile specyfikacja techniczna 

dopuszcza przedział rozpiętości – zawartości asfaltu od 4,5 do 5,5 % , to w tym 

przypadku w opinii Politechniki wypadało by zrobić trochę większą ilość asfaltu 

czyli powyżej 5 %. Wykonawca zakwestionował opinię i nie będzie nowej 

warstwy. Wyjaśnił, że poprzednia gwarancja skończyła się w październiku 

ubiegłego roku więc przedłużono ją na kolejny rok. Wykonawca poczuwa się do 

wykonania tylko łat na drodze i prawdopodobnie sprawa zakończy się                        

w sądzie. Dodał, że będą jeszcze rozmowy z prezesem firmy KPRD, która to 

wykonywała. Po ostatnim spotkaniu w zeszłym roku, kiedy warunki nie 

pozwalały na wykonywanie prac poprawkowych i stąd przedłużono gwarancje, 

padły słowa, że jeżeli będzie to postępowało to wykonawca rozważy wykonanie 

prac w zakresie jaki byśmy chcieli ale na pewno nie całą drogę. Należy jeszcze 

dokładnie obejrzeć całe  4 km tej drogi  i zając stanowisko ale bez sądu się nie 

objedzie. Jeśli chodzi o sprawę projektu chodników i ścieżki rowerowej w Św. 

Katarzynie to takie spotkanie odbyło się by wykonać taki projekt i złożyć go do 

tzw. schetynówek. Natomiast wiadomo, że schetynówki muszą być z tzw. 

dywanikiem nie można robić samych chodników i ścieżki rowerowej czyli 
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wykonanie tej inwestycji w takim zakresie musiałoby być z innego programu.                         

A termin wykonania inwestycji czyli 31 sierpień nie musi być sztywny 

ponieważ  nie będzie ze schetynówki. Kwestia 100 tys. zł, które Burmistrz 

Bodzentyna M. Krak obiecywał to obecny na sesji może zabierz głos w tej 

sprawie. Zaproponował by Burmistrz przekazał środki w formie dotacji a PZD 

wykona dokumentacje lub gmina  w formie pomocy rzeczowej wykona  

dokumentacje i za nią zapłaci  a następnie przekaże ją do PZD. Do pozostałych 

interpelacji złożonych na piśmie PZD ustosunkuje się na piśmie. 

 

Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk – zapytał jak w ogólnych zarysach  

PZD zamierza usuwać skutki zimy na drogach powiatowych, co z remontami 

cząstkowymi po zimie. 

 

Dyrektor  PZD Zbigniew Wróbel –przetarg na remonty cząstkowe 

rozstrzygnięta bardzo dawno temu. Firmy miały wejść 1 kwietnia br.  ale 

niestety warunki atmosferyczne czyli przedłużająca się zima to uniemożliwiła. 

Dziś zostały rozpoczęte roboty cząstkowe na drogach powiatowych. Prace 

zaplanowano zakończyć 30 czerwca br. 

 

Wójt Gminy Miedziana Góra Lubecki Maciej – skierował prośbę do dyrektora 

PZD by przyjrzał się  drodze nr 74 i ul. Kieleckiej w gm. Miedziana Góra  gdyż 

powoli  kończy się budowa węzła Kostomłoty. Obok węzła będzie trwała 

budowa Centrum Handlowe i będzie dotyczyła  tej samej drogi nr 74. Sytuacja 

ta być może, że nie zmieni się przez najbliższe dwa lata i tym samym objazd 

będzie odbywał się przez msc.  Kostomłoty I, ul. Podmiejską  i ul. Starowiejską. 
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Poprosił o przyjrzenie się i pilnowanie tych dróg oraz dokonania przeglądu 

wszystkich dróg w gm. Miedziana Góra. 

Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk – oznajmił, że PZD dokona 

przeglądu dróg powiatowych na terenie całego powiatu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bodzentyn Marek Krak –  przywitał radnych 

zwłaszcza tych z I Kadencji,  z którymi jako radny miał zaszczyt reprezentować 

powiat kielecki.  Ustosunkował się do interpelacji radnego D. Skiby. Oznajmił, 

że Wójtowie rzadko bywają na sesjach Rady Powiatu  ale też radni powiatowi 

nie mają czasu i rzadko bywają  na sesjach w gminach. Także radni powiatowi 

nie widzą co jest w gminach a wójtowie nie wiedzą co dzieje się w powiecie.              

W najbliższy  czwartek odbędzie się sesja Rady Miejskiej Bodzentyna, gdzie 

jeden z punktów dotyczył będzie chodników i drogi  w Wilkowie. Na 

wspominanym przez radnego Skibę i dyrektor  PZD w ubiegłym roku spotkaniu 

było mówione, że ani powiat ani gmina nie posiada na tyle środków by te 

chodniki tak szybko wykonać. Poza tym mówiono już wtedy, że schetynówki 

mają specjalny  program i ta inwestycja się  nie załapie. A całe nieszczęście tej 

drogi polega na tym, że kilka lat temu spadła ze schetynówek z 29 miejsca na 32 

itd. Nie mniej jednak samorząd Bodzentyna podtrzymuje swoje uzgodnienia. 

Zobowiązał się przekazać 100 tys. zł. na konto Starostwa i podczas czwartkowej 

sesji Rady Miejskiej  Bodzentyna będzie taka uchwała o zobowiązaniu 

przekazania tych środków za zgodą Rady.  

Zaapelował do radnych w sprawie poparcia  inicjatywy Klubu Poselskiego  PSL                      

o opodatkowaniu Natury 2000 i Parków Narodowych podatkiem 160 zł za 

hektar. Wszystkie gminy w Górach Świętokrzyskich uzyskaliby dość duże 

kwoty. Było by to z promocją dla Gór Świętokrzyskich  i dla rozwoju tych 

gmin, które nie mogą się rozwijać ze względu na ścisłe rezerwaty przyrody. 

Pieniądze na to można by przeznaczyć  z Wojewódzkich Funduszy Ochrony 

Środowiska.  
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Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk – przypominał o określonej 

procedurze dotyczącej  interpelacji. Jeżeli udzielona odpowiedz na interpelacje 

radnego nie zadawala to na kolejnej sesji autor interpelacji może wnosić do 

Rady o rozpoznanie i przedyskutowanie odpowiedzi na interpelacje przez całą 

Rade.  

 

Do pkt 10 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Mieczysław Kędzierski (z sali) – wypowiedz dotyczyła zaległości 

finansowych wobec Powiatu ze strony Miasta i Gminy Bodzentyn w związku               

z czym zapytał czy zaległe środki zostaną zwrócone Starostwu. 

Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk – oznajmił, że sprawa nie dotyczy 

tylko Gminy Bodzentyn a kilku gmin w powiecie. W związku z tym 

zaproponował by na kolejną sesje Rady Zarząd Powiatu przygotował informacje 

dotyczącą współpracy między Powiatem a Gminami w zakresie inwestycji 

drogowych w przeszłości i obecnie oraz jakie są wyniki tej współpracy, tym co 

wynika z efektów tej współpracy  i  zdeklarowanych udziałów  po to  by zając 

się sprawą kompleksowo. 

Przypomniał, że na prośbę radnego T. Plebana  wprowadzono pewną 

racjonalizację  pracy Rady  i wszyscy radni otrzymują terminarz posiedzeń 

komisji Rady przed rozpoczęciem komisji. W związku z tym  zaproponował,  

jeszcze jedno usprawnienie pracy Rady, by odpowiedzi na interpelacje udzielane 

na piśmie  otrzymywali również wszyscy radni. Uniknie się powtarzania                        

i dezorientacji w sytuacji kiedy dyskutuje się  o jakiej sprawie znanej tylko 

interpelującemu i Zarządowi natomiast pozostali nie zorientowani przysłuchują 

się dyskusji wyciągając wnioski takie a nie inne.  
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Do pkt 11 

Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 

zamknął sesje Rady Powiatu w dniu 22 kwietnia  2013 r. o godz. 12.30. 

 

Protokołowała: Iwona B. 

     

        Przewodniczący Rady  

                  Józef Szczepańczyk 

 

 

 


